

活動 1: 亞馬遜禮品卡有獎活動

Campaign 1: Register and Win USD25 Amazon Gift Card

1. 此有獎活動不適用於中國及香港地區。
This campaign is not applicable for China and Hong Kong region.
2. 獎品不得退換或兌換現金。
The Amazon gift card is not exchangeable or redeemable for cash.
3. 得獎結果 (獲獎者名稱及登記確認號) 將在展會官方網站及社交平台公佈。
Winners' names and visitor code will be announced on show website and social media platforms.
4. 此有獎活動並非由亞馬遜公司贊助。
This campaign is not sponsored by Amazon.
5. 展會主辦方並非亞馬遜禮品卡的供應商。如有任何對於亞馬遜禮品卡的查詢，請直接與亞馬遜公司聯絡。
The organizer is not the supplier of the Amazon gift card. Please contact Amazon directly for any enquiry in relation to Amazon gift card.
6. 主辦方擁有唯一及絕對權利隨時修訂本條款、更新或終止此活動，如有更改恕不另行通知。如有任何爭議，主辦方將保留最終決定權。
The organizer reserves the rights to update the terms and conditions, change or terminate the campaign without prior notice. In case of any dispute over the campaign, the decisions of the organizer shall be final.